
ZÁPIS Z 3. VÝROČNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE SPOLKU PRO OBNOVU PODLESÍ 

konané 13. 1. 2024 

IČ 18033539   Transparentní účet u FIO 2402497629/2010 
 

1. Přitomni : Konopka L., Strakošová, Frenzel, Haas, Haasová, Hadraba, Marek ml., Kodeda, Konopka Š., 

Opluštil, Václavíková, Zíka, Orság J.  Děkuji za hojnou účast, Alence a Evě Haasové za skvělé pečivo a 

Radkovi Opluštilovi za výbornou vínovici . 
 

2. Z minulé schůze: Stav financí - na účtu máme 13 217,20, v pokladně 1000 Kč. Od minulé schůze přispěla 

Marcelka Václavíková a Alenka Strakošová. Děkujeme! Výdaje – mapy, gumoasfalt, cedulky.  Mapy – J. 

Marek st. zajistil Císařské otisky, ještě potřebujeme předválečné katastrální  mapy – zkusit archív Opava 

(Konopka). Kronika – Alenka na ní pracuje.  
 

3. Zastávky – budou slouţit jako obecní centra – spodní + informační tabule, horní + informační tabule ta u 

penzionu bude zrušena. Obec vyrobí vlastními silami, potřebuje upřesnit vzhled a konstrukci kvůli 

objednání materiálu. Spodní stavbu postaví obecní četa, horní Kopinec ml.  Doladění zastávky Jirka Marek 

ml., L. Konopka (ideální by bylo, kdyby Jirka si to vzal za své, je to odborník a jak to navrhne, tak to 

bude). 
 

4. Lavičky – máme velmi pozitivní odezvu, obec dodá ke kaţdé lavičce lodní lak, pečovatelé by měli letos 

natřít. Podle výrobce by se měl nátěr obnovovat min. co 2 roky. Morgenland – jednat s ostatními, aby se 

informační tabule umístěné u stromu sladili s posezením (Jirka Marek ml.). Doplnit o stůl a přístřešek 

(Bořek). Jirkova alej – přístřešek – Konopka. 
 

5. Obec pracuje na obecní cestě ke kostelu. V současné době je komunikace zaměřena. Plánují se 3 vyhýbací 

pruhy – pod Stavařem, pod Srovnalovým, naproti Ráčka. Dodatečný poţadavek Zdenka Ciemaly – 

nezpevňovat prostor před mostkem, ale vyasfaltovat příjezd k mostku a opravit/ rozšířit mostek 

k Ciemalům a Tománkové. Parkoviště – spodní naproti zastávce, u kostela. 
 

6. Přístřešky na popelnice – zamítnuto. Ale zkusíme nějaké vyrobit a pokud bude zájem a budou se líbit, 

můţeme se k tomu vrátit. 
 

7. Přijímání nových členů. Schůze schválila přijetí nových členů. Ing. Eva Otáhalová, Radek Opluštil, Jirka 

Orság, dodatečně Dáša Hadrabová, přihláška je podaná. V příloze seznam členů, prosím doplnit údaje. 
 

8. Členský příspěvek. Schválen ve výši 200 Kč/rok. Příspěvek nehradí členové nad 80 let (Toník Hanák) a 

čestní členové. 
 

9. Zídka hřbitov- provede obec svépomocí, bude vyuţit kámen z lomu v obecním lese. Doplnit o zastřešení. 
 

10. Internet – v příloze informace. Prosím, abyste kontaktovali ostatní dle rozpisu, do 22. 1. 2024. Zatím 

přihlášeno 10 zájemců. 
 

11. Botanická exkurze.  RNDr. Leo Bureš je ochoten bez nároku na odměnu udělat cca 3 hodinovou exkurzi – 

květena Jeseníků v Podlesí. Po polovině května. Prosím o předání informce – pouze pro Podlesáky – 

nebudeme to prezentovat dál, kapacita je omezená, víc neţ 20 lidí by bylo neefektivní. Přihlášky a bliţší 

informace budou rozeslány počátkem května. 
 

12. Zvonička – návrh Alenky Strakošové a Marcely Václavíkové. Zkusíme pouţít stávající zvon na kostele, 

který tam sehnal a umístil Bořek, pokud by byl zvon pouţit na zvoničku, udělali bychom „sbírku“ na 

kostelní zvon. Alenka má nachystanou vidlici. 
 

13. Veřejné osvětlení. Spolek navrhuje, aby bylo vypínáno veřejné osvětlení mezi 11. a 5. hodinou. Dále 

navrhneme obci doplnění o folii, která by změnila spektrum dle pokynu MŢP. 
 

14. Zrcadlo u výjezdu od školy – obec poţádala, MěÚ i Policie zamítli. Má se vykácet porost, který brání 

výhledu (obecní pozemek tam má šířku cca 10 m – výsadba u Janoše a u Mrůzka to velmi zúţila. 
 

Zapsal: L. Konopka  

Přílohy: internet s ţádostí o zkontaktování, seznam členů k doplnění infromací 


